



## Protokoll styrelsemöte S07 2010-02-23

<b>Närvaro:</b>	Sofia Mattsson	Ordförande
	Tobias Månsson	Sekreterare
	Fredrik Andersson	Skattmästare
	Joakim Andersson	Källarmästare
	Anders Eriksson	Cafémästare
	Mazdak Farzone	Sexmästare
	Tobias Johannesson	Industrimästare
	Christian Lindgren	SRD-ordförande

- §1 OFMÖ Ordförande Sofia Mattsson förklarade mötet öppnat (12.12).
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Inga personer att adjungera.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.
- §5 Föregående Inget protokoll att godkänna.
- §6 mötesprotokoll Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen ser ut som följer:

#	Genomförs av:	Uppgift:	Beslutades:	Rapporteras:
18	Sofia	Policydokument	S10 2009	S08 2010
35	Anders	Mat i caféet	S29 2009	S08 2010

Inget att följa upp.

- §7 Utskottsrapporter Tobbe J rapporterade att han jobbat med Teknikfokus och det går framåt. Han har även låtit Axis få affischera gratis eftersom det handlar om en tävling som gynnar studenter.

Anders rapporterade att caféet ska försöka hålla öppet under tentaperiod mellan 13 och 14. Har beställt kaffemuggar och ett bordställ som ska användas för reklam.

Mazdak rapporterade att han har skrivit räkningar. Väntar på Galatea, ska beställa in öl till ET. Börjat göra schema. Planerar möte med ölförmännen gå igenom sortiment och gå igenom policy i baren med sina jobbare.

Christian rapporterade att SRX har tittat på en studentportal som är tänkt att samla LU-tjänster på ett och samma ställe. Det är studierådsmöte imorgon och Stor SRX på torsdag kl. 17. Han rapporterade vidare att han ska skicka in CEQ-granskningar och att kursombud ska skicka in kommentarer till kurser. Det är Stufumöte idag.



Joakim rapporterade att han har fixat med styrelsekylen. Börjat fundera på snickeboa och lagat subban.

Tobias M rapporterade att han varit på InfoKoll möte där det togs upp att vapensköldarna på lopftet behöver renoveras. Har funderat på att sammanställa en grafisk profil för sektionen. Artist Niklas Welander har vektoriserat SRD-loggan på begäran av Christian.

Fredrik rapporterade att han bokförde efter JFF och alla papper är i ordning.

- §8 Ekonomisk status Ericsson betalade sin faktura på 20300 kronor. Bokslutet blir klart efter Jessika gjort sin del.
- §9 Deposition för access till iDét Vi har fått kritik från kåren att vi har en hög depositionsavgift. Anledningen var att vi tidigare hanterade nycklar som var dyra att reproducera. Anledningen idag är att det är enklare att inte ändra och det krävs mer för att få access vilket leder till att de som har access skärper sig. Efter diskussion kom vi fram till att behålla vårt system.
- §10 Meddelanden Fredrik meddelade att de haft möte med valberedningen på kåren och nomineringen öppnar på måndag.
- Tobias M meddelade att det är StarKräft på fredag.
- Fredrik meddelade att det var fullmäktige i torsdags. Kårens funktionärer ska få medaljer och det diskuterades att även sektionsfunktionärer ska få från kåren.
- Sofia meddelade att F-styrelsen har fest den 23 april. Tobias M och Christian är på strategimöte för UN1 men hinner nog tillbaka till kvällen.
- Fredrik meddelade att Snejk ska skruvas sönder så mail och hemsida kommer gå ner i eftermiddag.
- Sofia meddelade att alla är inbjudna till Alumnimiddagen den 20:e mars.
- Christian meddelade att om man vill med till SFSFum ska man prata med VKO på kåren.
- §11 Övrigt Sofia visade den nya uppdaterade styrelsekartan. Styrelsetröjorna är på tryck och Studenttryck vill ha möte för ett vidare samarbete med D-sek.
- §12 OFMA Ordförande förklarade mötet avslutat (13.07).



Vid protokollet

Justeras

Tobias Månsson  
Sekreterare

Sofia Mattsson  
Ordförande